

Department of Philosophy, National Taiwan University, Taiwan

Notice of Vacancies

The Department of Philosophy at National Taiwan University invites applications for the position of Assistant Professor. Teaching appointment is effective from August 1, 2020.

Qualification: Ph.D. in Philosophy or related fields

Specialization:

- 1. Pre-Qin philosophy (preferably in Confucianism; familiarity with excavated manuscripts is an advantage)**
- 2. Chinese Buddhist philosophy**
- 3. Political philosophy, Social philosophy, Legal philosophy**

Other Requirements: Applicants must be competent in teaching in Mandarin and prepared to offer mandatory courses (teaching experience is preferred but not required).

Application Materials:

- (1) Photocopy of certificate of doctoral degree
An official transcript of doctoral studies is required for the application for the position of Assistant Professor
- (2) Curriculum vitae
- (3) Publication list
- (4) Description of work experience and/or special honors (if any)
- (5) Statement of research specialization and academic interests
- (6) Course syllabi (including mandatory courses) and syllabi of previously offered courses (if any)
- (7) Four copies of the following: dissertation, up to three major publications (after August 2015) and other reference publications (if any, after August 2013). If major publications are in the form of monographs or book chapters, please submit proof of review and publication.
- (8) Two letters of recommendation

Deadline: *Applications should be received by 5 p.m. on January 13, 2020.*

Please send your application to the following address

If by mail	If in person or by express delivery
Department of Philosophy National Taiwan University No. 1, Sec. 4, Roosevelt Road Taipei 106, Taiwan (R.O.C.)	Department of Philosophy National Taiwan University No.18, SiYuan St., Zhongzheng Dist., Taipei 100, Taiwan (R.O.C.)

Contact

Phone: 886-2-33663396

Fax: 886-2-23636269

E-mail: julie@ntu.edu.tw

Website: <http://www.philo.ntu.edu.tw/>

※ 國立臺灣大學哲學系徵求專任教師啟事 ※

資格：具有博士學位，並具有華語教學能力

職位：助理教授

專長領域：1. 先秦哲學（儒家優先，熟悉出土文獻者更佳）

2. 中國佛教哲學

3. 政治哲學、社會哲學、法律哲學

除領域專長外，必須能擔任本系必修課程之教學

申請資料：

一、學位證書影本

二、履歷自傳

三、著作目錄

四、經歷證件影本（助理教授須附博士成績證明）

五、專長與研究方向

六、可開授課程大綱（包括本系必修科目）、曾授課程大綱（無教學經歷者免）

七、著作一式四份（博士論文；代表作至多 3 件，須為 **2015** 年 8 月以後發表之著作；參考著作則須為 **2013** 年 8 月以後發表之著作。以專書、專書論文為代表作送審者，應檢附經審查通過後出版之相關證明。）

八、推薦信二封

申請截止日期：申請資料須於 **2020 年 1 月 13 日** 下午 5 時前送達本系

預定起聘日期：**2020 年 8 月 1 日**

郵寄收件地址：106 台北市大安區羅斯福路四段 1 號國立臺灣大學哲學系辦公室（中華郵政）

自行送件或以民間快遞寄件者，請寄 100 台北市中正區思源街 18 號國立臺灣大學哲學系辦公室

連絡電話：886-2-33663396

傳真：886-2-23636269

E-mail：julie@ntu.edu.tw

Website：<http://www.philo.ntu.edu.tw/>